
 

Referat af ordinær generalforsamling den 21. marts 2024 kl. 19.00. 

Der var 18 fremmødte inkl. bestyrelsen (heraf 15 stemmeberettigede) 

  
1. Valg af dirigent og stemmetæller 

Bestyrelsen foreslog Sanne Stadsbjerg, som blev valgt som dirigent og referent. 
Sanne takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet med 
mindst 14 dages varsel, da den blev varslet den 3. marts 2024 ved annoncering på 
hjemmesiden iht. §7 i vedtægterne. 

  
2. Bestyrelsens beretning for 2023 

Formand, Nicolai Maretti, fremlagde bestyrelsens beretning. Se vedhæftede link: 20240321-
Formands-beretning-for-2024.pdf (almindkirkebyvand.dk) 
Der blev spurgt, om forureningen i Almind Hede Vandværk får betydning for Almind Kirkeby 
Vandværk? Tidligere formand for Almind Hede Vandværk svarede, at der var et 
sprøjtemiddel, som lå lige på grænsen for det tilladte. Grænsen var overskredet og 
efterfølgende blev der fundet en jordbakterie. Nicolai fortæller, at der er tale om 2 forskellige 
vandlommer, så der er ingen bekymring for om det rammer Almind Kirkeby Vandværk.  
Der kom en kommentar om at det er rart med nye medlemmer i Almind Kirkeby Vandværk. 
Der rejses en bekymring vedr. det nye jordtip ude på Vejlevej. Nicolai har været i kontakt med 
Viborg Kommune, som bekræfter, at vi kan være helt sikker at jorden er ren. I forhold til 
grundvandsstrømninger, så ligger vores vandlomme det helt rette sted i forhold til at undgå 
forurening fra jordtippet. 
Anton supplerer, at der ikke blev fløjet hen over Almind og Vridsted for mange år siden, da 
kommunen fløj hen over med flyvemaskiner. Almind Kirkeby Vandværk forholder sig til de 
oplysninger vi kan finde på geo. 
Almind Hede Vandværks filter er helt færdigt, så Heine mener ikke, at der er noget at være 
bekymret for i Almind Kirkeby Vandværk i forhold til forurening. 
Bestyrelsens beretning blev godkendt. 

  
3. Det reviderede regnskab for 2023 forelægges til godkendelse 

Bjarne fremlagde det reviderede regnskab. Se vedhæftede link: SPrinter 5124032212110 
(almindkirkebyvand.dk) 
Ulrik spurgte ind til placeringen af indtægten på 432.000 kr.  
Der blev spurgt ind til udgiften til vandanalyser, som er steget voldsomt – er det niveauet nu? 
Ja, det er det. Kommunerne beder om ekstra prøvetagninger pga. højt PFAS-niveau nogle 
steder. Nicolai tænker ikke, at det bliver mindre næste år. Hvis vi kommer ud for en 
rørsprængning, så skal man ud og tage flere prøver. 
Det reviderede regnskab blev godkendt.  

 
4. Budget for det/de kommende år forelægges til godkendelse 

Nicolai fremlagde det kommende budget. Se vedhæftede link: 
20240321-Almind-Kirkeby-Vandvaerk-Forslag-til-budget-2024.pdf (almindkirkebyvand.dk) 
Budgettet blev godkendt.  

https://almindkirkebyvand.dk/wp-content/uploads/2024/04/20240321-Formands-beretning-for-2024.pdf
https://almindkirkebyvand.dk/wp-content/uploads/2024/04/20240321-Formands-beretning-for-2024.pdf
https://almindkirkebyvand.dk/wp-content/uploads/2024/04/Regnskab-og-statusopg.-2023.pdf
https://almindkirkebyvand.dk/wp-content/uploads/2024/04/Regnskab-og-statusopg.-2023.pdf
https://almindkirkebyvand.dk/wp-content/uploads/2024/04/20240321-Almind-Kirkeby-Vandvaerk-Forslag-til-budget-2024.pdf


  
5. Fastsættelse af bestyrelses honorer for 2024 

Bestyrelsens honorar fortsætter uændret. 
  
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

På valg er: 
Nicolai Maretti blev valgt i 2022 og er derfor på valg (modtager genvalg) 
Allan Pedersen blev valgt i 2022 og er derfor på valg (modtager genvalg) 
Nicolai og Allan blev enstemmigt valgt. Tillykke med valget! 

                                                                                       
7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
 På valg er: 

Thomas Bitsch (modtager genvalg) 
Niels Lindgaard (modtager genvalg) 
Thomas og Niels blev enstemmigt valgt. Tillykke med valget! 

                             
8. Valg af revisorer og revisorsuppleanter 

Bestyrelsen indstiller Beierholm som revisor fremadrettet. 
  

9. Behandling af indkomne forslag 
Bestyrelsen indstiller til, at §7 i vedtægterne ændres, så punkt 8 i dagsordenen udgår 
fremadrettet, da der ikke længere er grundlag for at have interne revisorer og 
revisorsuppleanter.  
Bjarne gør opmærksom på, at det kun er revisorsuppleanterne. 
Beierholm i Holstebro har mange vandværker de samarbejder med, og derfor er valget faldet 
på dem.  

  
10. Eventuelt 
 Der blev spurgt om, hvad Beierholm koster. Svaret er ca. 25.000 kr. 
 
11. Konstituering 

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig således: 
Formand er Nicolai Maretti 
Næstformand er Allan Pedersen 
Bestyrelsesmedlemmer er Klaus Thuesen, Ulrik Friis og Sanne Stadsbjerg  
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Dirigent - Sanne Stadsbjerg Formand - Nicolai Maretti 


